

苏州国际外语学校简介

苏州国际外语学校隶属于良士教育集团，1995年由著名美籍华裔学者梁顺才博士创办，位于苏州市相城大道100号，阳澄湖畔，是一所从幼儿园到高中阶段的全国著名全日制私立（可寄宿）学校。

学校坚持以“办一流学校、育一流人才、做一流贡献”为使命，尊重学生个性特点，重视学生个性开发、兴趣特长培养；重视英语语言教育和科技创新教育；重视学生创造力、领导力培养，致力于将学生培养成为既有本土情怀，又有国际视野的“未来人”。

二十年来，学校先后被授予“全国中小学信息技术创新应用示范学校”、“江苏省心理教育实验学校”、“江苏省青少年科技活动四星级先进集体”、“苏州市德育先进学校”等荣誉称号。英语、计算机、科技创新、艺术、心理健康等教育已形成特色。中、高考连续十几年名列苏州市前茅，培养了一批进入北大、清华、上海交大、复旦、浙大、南大等重点大学的优秀学子，并有数百名学子成功前往美国、英国、加拿大、澳大利亚、新加坡等国深造，学校提供优质周到的留学咨询服务，深受家长的信赖和好评。

二十年来，学校坚持以学生、教师发展为本的办学使命、成功的办学实践、丰硕的办学成果、突出的办学特色、真诚的家校服务，赢得了社会的广泛赞誉。苏国外已发展成为备受瞩目的全国一流民办学校之一。

学校使命

适应全球化时代趋势，立足苏州市和长三角核心区，为从幼儿园到高中教育阶段对高品质教育和IB国际教育有需求的幼儿和学生的发展奠基，为国家和世界培养多规格、复合型人才和优秀公民奠基。办成全国一流的英语特色学校和IB学校；办成苏州市适龄幼儿、学生和家長向往的学校；办成教师、干部、员工不断发展的、有尊严的幸福学校。

Brief Introduction to Suzhou International Foreign Language School

Suzhou International Foreign Language School (SIFL) is one of the most famous private schools in China, covering from kindergarten to high school with boarding as an option. SIFL, affiliated to Liangshi Education Group, was established by Dr. Liang Shuncaï, a Chinese American in 1995.

STFL advocates the spirit of being the leading international school, producing the first-class talents and making the best contribution to the Chinese education. It shows respect and pays attention to the development of students' personalities and interest. It emphasizes English language teaching and Science & Technology innovation. It also emphasizes the students' creativity and leadership, aiming to produce high quality and talented students who are both patriotic and broad-minded.

For the last two decades, STFL has been awarded the "National Demonstrative School in information and technology innovation and application", "Jiangsu Experimental School of psychological education", a "Four-star level school in Adolescents Science & Technology Activity of Jiangsu province" and an "Outstanding school in moral education in Suzhou" etc. It is specialized in English, Computer, Science & Technology Innovation, Art and Psychology education.

Every year, top universities in China and around the world admit large numbers of our students. Today you can never fail to find the figures of the graduates of Suzhou International Foreign Language School studying diligently, whether in Beijing University or in Tsinghua University, in Shanghai Jiao Tong University or Fudan University, in Zhejiang University or Nanjing University. Meanwhile, hundreds of graduates have been admitted by universities in American, Britain, Canada, Australia and Singapore etc. The high quality consultancy in overseas study offered by STFL is highly spoken and welcomed by all parents.